

敬啟者：

申請「上網學習支援計劃」事宜

本校將與香港小童群益會合作推廣「上網學習支援計劃」。香港小童群益會受政府資訊科技總監辦公室委託，推行『一家一網e學習』，於香港推廣「上網學習支援計劃」，致力協助合資格家庭(即正領取綜合社會保障援助或學校書簿津貼計劃全額/半額資助)，提供多項上網學習及技術支援服務。

隨函附上申請表格，敬請鼓勵 貴子弟參加並填妥申請表格，於九月二十七日或之前交回班主任以便辦理為荷。如有任何查詢，請致電 2320 1300 與黃見驄老師聯絡。

此致
貴家長台鑒

附件：申請「上網學習支援計劃」表格

伊斯蘭鮑伯濤紀念小學

校長  謹啟
(石志端)

二零一七年九月二十二日
(通告負責人：黃見驄老師)



申請「上網學習支援計劃」事宜

回 條

(請於27/09/2017或以前交回班主任)

IC/SC/36C/17-18

敬覆者：

來函 IC/SC/36C/17-18 有關申請「上網學習支援計劃」事宜已獲悉。

本人 同意 / 不同意 敝子弟申請此計劃

本人現正領取社會綜合援助 (必須附上證明文件副本)

小兒 / 小女正領取學生資助 全額 資助

小兒 / 小女正領取學生資助 半額 資助

此覆
伊斯蘭鮑伯濤紀念小學校長

學生姓名 : _____ ()
班 別 : _____
家長姓名 : _____
家長簽署 : _____
聯絡電話 : _____
日 期 : _____

Dear Parents,

Invitation to apply for “Internet Learning Support Programme”

Our school will cooperate with The Boys’ and Girls’ Clubs Association of Hong Kong to promote “**Internet Learning Support Programme**”. The Boys’ and Girls’ Clubs Association of Hong Kong was appointed by the Office of the Government Chief Information Officer to implement the “Internet Learning Support Programme”.

This programme aims at providing extensive internet learning support services to eligible families, for those receiving Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) or ‘Full’ or ‘Half’ Grant of School Textbook Assistance from Student Finance Office (SFO) of the Working Family and Student Financial Assistance Agency (WFSFAA).

Attached please read and sign on the “Application form of Internet Learning Support Programme”.

Please complete the reply slip and the Application form, then submit to the class teacher on or before 27 September, 2017. Should you have any enquiries, please contact Mr Wong at 2320-1300.

Attachment : Application for Internet Learning Support Programme

Yours faithfully,

(Salim Sekena, Principal)

(Person-in-charge for this notice: Mr Wong Kin Chung)



Invitation to apply for “Internet Learning Support Programme” IC/SC/36/17-18

Reply Slip

(Please reply on or before 27/09/2017)

Dear Principal,

I have acknowledged receipt of your school notice IC/SC/36/17-18 regarding the **Invitation to apply for “Internet Learning Support Programme”**.

My child **WILL / WILL NOT** apply for this programme.

I have been receiving assistance under the Comprehensive Social Security Assistance.
(Copy of proof must be attached)

My child has been receiving **Full** grant from the Student Financial Assistance Agency.

My child has been receiving **Half** grant from the Student Financial Assistance Agency.

| | |
|--------------------|--|
| Student’s name | |
| Class | |
| Parent’s name | |
| Parent’s signature | |
| Contact number | |
| Date | |



上網學習支援計劃 Internet Learning Support Programme
香港灣仔駱克道3號1樓102A室
Room 102A, 1/F, BGCA Headquarter, 3 Lockhart Road, Wan Chai, Hong Kong
Tel: 2520 5820 Fax: 3997 3170

親愛的家長：

申請「上網學習支援計劃」事宜

香港小童群益會受政府資訊科技總監辦公室委託，推行『一家一網 e 學習』，於香港東部八區推廣「上網學習支援計劃」，致力協助合資格家庭(即正領取綜合社會保障援助或學校書簿津貼計劃全額/半額資助)，提供多項上網學習及技術支援服務。計劃服務包括：

1. 電腦硬件及上網服務購置 - 提供價格相宜的電腦和上網服務
2. 免費電腦維修支援服務 - 技術員上門檢查電腦及提供技術指導
3. 免費電腦及上網培訓課程 - 提供家長、學生及親子課程
4. 免費網上學習支援家訪及輔導服務 - 指導家長及學生利用網上資源有效學習

為鼓勵合資格家庭申請此計劃，凡首次填妥回條並連同學生資助辦事處的結果通知書或醫療費用豁免證明書副本交回學校，可獲精美禮品乙份(將有專人致電通知領取禮物方法)。詳情請瀏覽「上網學習支援計劃」網站 www.i100.hk 或致電 2520 5820 查詢。

香港小童群益會
「上網學習支援計劃」總監



梁永輝先生 謹啓

二零一七年九月一日

✂ ----- 回條 -----

敬覆者：

申請「上網學習支援計劃」事宜

- 本人有意申請「上網學習支援計劃」成為會員，及正領取：
- | | |
|---|---|
| <input type="checkbox"/> 綜合社會保障援助 | <input type="checkbox"/> 學校書簿津貼計劃(半額資助) |
| <input type="checkbox"/> 學校書簿津貼計劃(全額資助) | <input type="checkbox"/> 正申請學校書簿津貼 |

並有意使用以下服務：(可✓選多項)

- | | |
|--------------------------------------|--|
| <input type="checkbox"/> 電腦硬件及上網服務購置 | <input type="checkbox"/> 免費網上學習支援家訪及輔導服務 |
| <input type="checkbox"/> 免費電腦維修支援服務 | <input type="checkbox"/> 免費電腦及上網培訓課程 |

本人無意申請「上網學習支援計劃」。

本人不同意個人資料供香港小童群益會「上網學習支援計劃」作傳送計劃推廣消息之用。

本人願意授權學校向香港小童群益會核實有關資格，而有關的個人資料僅供政府資訊科技總監辦公室、香港小童群益會及其授權的機構作申請「上網學習支援計劃」服務之用。

學生姓名：_____ (學校：伊斯蘭鮑伯濤紀念小學 班別：_____)

家長姓名：_____ 聯絡電話：_____ 電郵地址：_____

居住地區：黃大仙 九龍城 觀塘 沙田 大埔 西貢 北區 東區

(請在適當位置加✓) 其他：_____ (請註明)

簽署：_____ 日期：_____



上網學習支援計劃 **Internet Learning Support Programme**

香港灣仔駱克道3號1樓102A室

Room 102A, 1/F, BGCA Headquarter, 3 Lockhart Road, Wan Chai, Hong Kong

Tel: 2520 5820 Fax: 3997 3170

1st September, 2017

Dear Parents,

Application for Internet Learning Support Programme

The Boys' and Girls' Clubs Association of Hong Kong was appointed by the Office of the Government Chief Information Officer to implement the "Internet Learning Support Programme" in the eastern part of Hong Kong (8 districts). This programme aims at providing extensive internet learning support services to eligible families, for those receiving Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) or 'Full' or 'Half' Grant of School Textbook Assistance from Student Finance Office (SFO) of the Working Family and Student Financial Assistance Agency (WFSFAA). Our services include:

1. Computer & Internet Service – Helping eligible families to acquire suitable and affordable computers and internet access
2. Free Computer Maintenance Support Service – Providing preliminary inspection and maintenance
3. Free Computer and Internet Training Courses – Providing training courses for students and parents
4. Free Onsite Visits and Counseling Service – Guiding students and parents to achieve effective internet learning

A **premium gift** will be given to newly registered member (details of gift collection will be notified individually) if you complete and return the reply slip to school with a copy of Certificate of Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) or notification of eligibility assessment result issued by the Student Finance Office. For further details, please visit our website www.i100.hk or call the hotline at 2520 5820.

Yours Faithfully,

Mr. Thomas Leung
Head of Internet Learning Support Programme
The Boys' and Girls' Clubs Association of Hong Kong

X

Reply slip for Application for Internet Learning Support Programme

- I **would like** to apply "Internet Learning Support Programme" and now receiving
- | | |
|--|--|
| <input type="checkbox"/> Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) | <input type="checkbox"/> School Textbook Assistance – Half Grant |
| <input type="checkbox"/> School Textbook Assistance – Full Grant | <input type="checkbox"/> applying School Textbook Assistance |
- and would like to use the below service(s):
- | | |
|--|--|
| <input type="checkbox"/> Purchase of Computer & Internet Service | <input type="checkbox"/> Free Onsite visits and Counseling Service |
| <input type="checkbox"/> Free Computer Maintenance Support Service | <input type="checkbox"/> Free Computer and Internet Training Courses |

- I **would not like** to apply the Internet Learning Support Programme.
- I do not wish to receive promotional information from the Boys' and Girls' Clubs Association of Hong Kong through personal data provided.
- I hereby **authorise** school to verify the eligibility for The Boys' and Girls' Clubs Association of Hong Kong and understood that all personal data provided to the OGCIO, BGCA and their authorised organisations are for the purpose of applying Internet Learning Support Programme.

Name of Student : _____ (School : Islamic Dharwood Pau Memorial Primary School Class : _____)

Name of Parent : _____ Contact Number : _____ Email address : _____

Residential District: Wong Tai Sin Kowloon City Kwun Tong Shatin Tai Po Sai Kung

(Please ✓ the appropriate box) North District Eastern Others: _____ (Please specify)

Signature: _____ Date: _____